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Jānis – Labdien!Kura iestāde Saulkra

Labdien!
Kura iestāde Saulkrastu teritorijā atbildīga par ielu apgaismojuma infrastruktūru? Kurai
iestādei ir pienākums sekot līdzi apgaismojuma infrastruktūras stāvoklim un cik bieži tas
tiek darīts? Šobrīd izskatās, ka neviens neapseko ielu apgaismojuma laternu stāvokli.
Lielai daļai laternu ir izdegušas spuldzes, bojāti gaismekļu kupoli, vietām pat konsoles ar
gaismekļiem apgriezušās uz otru pusi. Vai tiešām tiek reaģēts tikai uz iedzīvotāju
sūdzībām un pašiem nav jāseko infrastruktūras stāvoklim?


